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九年级英语全一册Unit1~14话题作文范文
Unit 1 How can we become good learners?

写作话题：学习方法与习惯

假如你的同学Mark在学习英语方面遇到了困难，请你给他提出一些建议。请以“How to learn English”为题写一篇短文，70词左右，标题、开头和结尾已给出，不计入总词数。

❤【范文】

How to learn English

How can you learn English well? Here are my suggestions.

First, you can learn it by listening to English songs and watching English films. You can learn some new words. Second, you canspeak it as much as possible. Don' t be afraid of making mistakes. You can alo learn from these mistakes, Third, read more Englishmagazines and newspapers. it can improve your reading skils. Last but not least,remember some good sentences in English. They are really useful for writing.

I hope these suggestions can help you.

❤【译文】
如何学习英语

你怎样才能学好英语呢？以下是我的建议。

首先，你可以通过听英文歌曲和看英文电影来学习英语。这样你可以学到一些新单词。其次，尽可能多地练习说英语。不要害怕犯错误。你可以从这些错误中学习。第三，多读英文杂志和报纸。这可以提高你的阅读技能。最后但同样重要的是，记住一些好的英文句子。它们对于写作来说，它们真的很有用。

我希望这些建议能对你有所帮助。

九年级英语全一册Unit1~14话题作文范文
Unit 2 I think that mooncakes are delicious!

写作话题：传统文化与节日

你的美国朋友Ben想了解中国的传统节日。请选择一个你最喜欢的节日并写信告诉他。开头部分已写好，请根据问题完成剩余部分，写一篇70—80词的短文。

❤【范文】

Dear Ben,

I am happy to know you are interested in traditional festivals in China. I will tell you how l spend the Mid-Autumn Festivalwith you.

The Mlid-Autumn Festival falls on the 15th day of the 8th month of the Chinese lunar calendar. On this day, l spend time withmy family at home. As always, my mom and l make mooncakes together. l ike to make mooncakes of different shapes, such as round and fish-shaped. At night, after my dad sets the table in the yard, my whole family enjoy the mooncakes and admire the fulmoon. My grandma usually tells us the story of Chang’ e. lt is really a wonderful day.

I like the Mid-Autumn Festival best because it is a time for family members to get together and everyone has great fun on this

day.

Yours,

Li Hua

❤【译文】
亲爱的本：，

很高兴知道你对中国的传统节日感兴趣。我会告诉你我是如何和你一起过中秋节的。

中秋节是在中国农历八月十五日。这一天，我会和家人一起在家度过。和往常一样，我和妈妈会一起制作月饼。我喜欢制作不同形状的月饼，比如圆形和鱼形的。晚上，爸爸在院子里摆好桌子后，我们全家都会一边吃着月饼，一边欣赏着满月。奶奶通常会给我们讲嫦娥的故事。这真是一个美好的日子。

我最喜欢中秋节，因为这一天是家人团聚的日子，每个人都会玩得很开心。

你的，李华
九年级英语全一册Unit1~14话题作文范文
Unit 3 Could you please tell me where the restrooms are?

写作话题：问路与公共礼仪

John和你（张斌）是同班同学，他住在你们学校（一中）。请你用英语给他写封邮件，邀请他参加明天下午你的生日聚会，并告诉他去你家的路线。

[image: image2.png]Cinema

Road




注意：1. 地点：图中阴影处是你（张斌）家；2. 聚会内容：唱歌、跳舞、吃蛋糕。

❤【范文】

Dear John,

Tomorrow is my birthday. We wil have a birthday party at my home tomorrow afternoon. We wil dance, sing and share a bigbirthday cake. lt will be great if you can join us.

My home is not far from our school. f you come, you may go straight along People's Road, then turn right at GuangmingRoad, and then go across Xiangyang Road. And you will find a cinema on the left. My home is just beside it.

Hope to see you tomorrow at the party.

Yours,

Zhang Bin
❤【译文】
亲爱的约翰：

明天是我的生日。明天下午我们将在我的家里举办生日聚会。我们会跳舞、唱歌，并分享一个大生日蛋糕。如果你能加入我们，那将是非常棒的。

我家离学校不远。如果你来，可以沿着人民路直行，然后在光明路向右转，接着穿过向阳路。你会在左边看到一家电影院。我家就在它旁边。

希望明天在聚会上见到你。

你的，张斌
九年级英语全一册Unit1~14话题作文范文
Unit 4 I used to be afraid of the dark.

写作话题：个人成长与变化
随着年龄的增长，你周围的事物也发生了很大变化。请根据以下要点提示，以“Great Changes Around Me”为题，写一篇短文。

写作要点：1. In the past（narrow roads，…houses，air…，water…）；2. At present（wide and clean roads，different kinds of transportation，…houses，…sky)；3. Your feelings…
❤【范文】

Great Changes Around Me

In the past few years, great changes have taken place around me. In my hometown, the roads used to be narrow and crowdedThe houses were small and old. The air wasn’ t fresh enough, Sometimes, there was terrible smel. The river was polluted badly.

Nowadays, the roads are wide and clean, lt’s really convenient for people to go out. We can choose diferent kinds of transportation to go anywhere. Lots of tall buildings have been built. Most of us have moved to big and beautiful houses. The sky isvery blue. My hometown looks like a big garden with green trees, grass and colorful flowers

We are living a happy life. l' m sure as time goes by, our life will become better and better!
❤【译文】
我身边的巨大变化

在过去的几年里，我周围发生了巨大的变化。在我的家乡，道路曾经狭窄拥挤，房屋又小又旧。空气不够清新，有时甚至弥漫着难闻的气味。河水也受到了严重污染。

如今，道路宽阔且整洁，人们出行极为便利。我们可以选择多种交通方式前往任何地方。许多高楼大厦拔地而起。我们中的大多数人已经搬进了宽敞而漂亮的房子。天空格外蔚蓝。我的家乡宛如一个大花园，绿树成荫，芳草萋萋，鲜花盛开，五彩斑斓

我们过着幸福的生活。我相信，随着时间的推移，我们的生活会越来越好！
九年级英语全一册Unit1~14话题作文范文
Unit 5 What are the shirts made of?

写作话题：材料与环保
假如你是Helen，上周日你和妹妹一起逛商场买衣服，你对自己和妹妹买的衣服很满意，并想把这份快乐与好朋友Lily分享，所以你就给她发了一封邮件，讲述你所买的衣物的情况。

提示：1. 你买了一件杭州产的白色的丝绸连衣裙，你喜欢它的面料、颜色和款式。2. 你妹妹买了一件广州产的蓝色的棉质牛仔裤。
❤【范文】

Dear Lily.

I had a good time with my sister last Sunday. We went shopping happily and bought beautiful clothes.

I bought a white silk dress. lt was made in Hangzhou. t feels very soft and comfortable, and it fits me wel. l like its material.color and style very much. My sister bought a pair of cotton jeans, which was blue. They were made in Guangzhou. They werecheap and just cost fifty ywan. She looks very cool in the blue jeans, so she loves them a lot.

After that, we went back home. We were tired but we felt happy because we all enjoyed ourselves very much.

Yours.

Helen
❤【译文】
亲爱的莉莉。

上周日我和妹妹度过了一段愉快的时光。我们开心地去购物，买了漂亮的衣服。

我买了一件白色的丝绸连衣裙。它是杭州产的。手感非常柔软舒适，而且很合身。我非常喜欢它的材质、颜色和款式。我妹妹买了一双棉质牛仔裤，是蓝色的。它们是广州产的。很便宜，只花了五十元。她穿着这条蓝色牛仔裤看起来很酷，所以她非常喜欢。

之后，我们回家了。虽然很累，但我们都很开心，因为我们都玩得很尽兴。

你的，海伦
九年级英语全一册Unit1~14话题作文范文
Unit 6 When was it invented?

写作话题：发明与科技史
发明改变世界，不少中学生都梦想成为发明家。某英语报社正组织题为“My invention: ________”的征文活动，请你根据下面的要点提示，写一篇80词左右的英语短文参赛。

❤【范文】

My invention: Super Shoes

I hope to invent a kind of super shoes.

Many of us may have to throw away our shoes when they are too small for our feet. This is a great waste. And lost shoes arealso bad for the environment, lf l could invent a kind of super shoes, there would be no such waste.

This kind of shoes is made of a special material, which can grow with your feet and always fit your feet. You don't have toworry about your shoes being too small or too tight. in addition, if the shoes are dirty, they will start the automatic cleaning function between 12:00 a.m. and 3:00 a.m, and it will automatically dry. So your shoes always look clean. lf you walk too muchthere will be a massage function at the bottom of the shoes to help you relax your feet.

These shoes can not only help us save some time for cleaning and massage, but also are environmentally friendly. it is alsogood for us to protect the environment. The most important thing is that the shoes are cheap.

❤【译文】
我的发明：超级跑鞋

我希望发明一种超级鞋子。

我们中的许多人可能不得不在鞋子对脚来说太小的时候扔掉它们。这是一种巨大的浪费。而且，丢失的鞋子对环境也有害。如果我能发明一种超级鞋子，就不会有这样的浪费了。

这款鞋子采用特殊材料制成，能够随着脚部的生长而调整，始终贴合脚型。您无需担心鞋子过小或过紧。此外，如果鞋子变脏，它们会在凌晨12点到凌晨3点之间启动自动清洁功能，并自动烘干。因此，您的鞋子始终保持干净。如果您走路过多，鞋子底部设有按摩功能，可帮助您放松双脚。

这些鞋子不仅能帮我们节省一些清洁和按摩的时间，而且环保，对我们保护环境也有好处。最重要的是，这些鞋子很便宜。
九年级英语全一册Unit1~14话题作文范文
Unit 7 Teenagers should be allowed to choose their own clothes.

写作话题：规则与自由

假设你们学校校报开展英语征文，题目为“Follow and Grow (家规促成长)”，请你写一篇英文短文投稿，文章包括以下内容：1．两条家规；2．对你的影响；3．如何回报你家。

❤【范文】

Follow and Grow

A country has its laws and a family has its rules, too. My family also has some rules.

My parents don’ t allow me to play computer games in my free time. l am not allowed to stay up late because they thinkteenagers should have enough sleep to keep healthy.l can’t go out on school nights, Because they worry about my safety.

I think my parents are too strict with me. But l understand they really love me. l communicate with my parents as much aspossible, sharing my happiness and sadness with them. And l often help them with housework. All in all, l love my family ruleswhich make me grow.

❤【译文】
关注与成长

国家有国家的法律，家庭也有家庭的规矩。我的家庭也有一些规矩。

我的父母不允许我在空闲时间玩电脑游戏。他们也不允许我熬夜，因为他们认为青少年应该有足够的睡眠来保持健康。在上学日的晚上，我不能外出，因为他们担心我的安全。

我觉得我的父母对我管得太严了。但我理解他们是真的爱我。我尽可能多地与父母沟通，与他们分享我的快乐和悲伤。而且我经常帮他们做家务。总而言之，我喜欢我的家庭规则，正是它们让我成长。
九年级英语全一册Unit1~14话题作文范文
Unit 8 It must belong to Carla.

写作话题：推理与逻辑
假如天空中出现一个移动的不明物体。对此，你的三位同学有不同的猜测，请写一篇短文，介绍他们的不同猜测。内容包括：

1.至少介绍三个人的猜测及其原因；2.你的评价。
❤【范文】

There is something strange moving in the sky. None of the students is sure what it is.

Alice says it must be a UFO because it flies very fast and no man-made things can fly so fast, Jack thinks it can’t be a UFObecause it isn’ t flying high enough in the sky. lt might be a kite. He used to fly a kite that could give off light. But Antoniodoesn' t agree with them. He thinks it must be a plane because it sounds like a plane.

Different people have different opinions. What do you think it is?

❤【译文】
天空中有什么奇怪的东西在移动。没有一个学生确定那是什么。

爱丽丝说那肯定是不明飞行物（UFO），因为它飞得很快，而人造物体不可能飞得这么快。杰克认为那不可能是UFO，因为它飞得不够高。它可能是风筝。他以前放过一个会发光的风筝。但安东尼奥不同意他们的看法。他认为那肯定是飞机，因为它听起来像飞机的声音。

不同的人有不同的看法。你认为它是什么？
九年级英语全一册Unit1~14话题作文范文
Unit 9 I like music that I can dance to.

写作话题：音乐与艺术
假如你是Tony，请你根据要点和要求用英语写一篇短文介绍你最喜欢的音乐。

要点：

1.你最喜欢古典音乐；

2.古典音乐具有永恒的价值，值得我们去欣赏；

3.提出期望。
❤【范文】

I am Tony.d like to tell you about my favorite kind of music.Theremanymusic,but llike classical music best.

I think classical music has a lasting value and it’s more attractive than any other kind of music, so it’s worth enjoying.l havebeen to many concerts for classical music in my free time and l enjoyed all of them and felt really great.

However, it seems that most young people prefer pop music and they think pop music is cool. Whatever happens, l won'tchange my love for classical music. l hope more and more people will love it, too.

❤【译文】
我是托尼。我想告诉你我最喜欢的音乐类型。音乐有很多种，但我最喜欢古典音乐。

我认为古典音乐具有永恒的价值，它比其他任何类型的音乐都更具吸引力，所以值得欣赏。我在空闲时间参加过许多古典音乐会，每一场都让我非常享受，感觉非常棒。

然而，大多数年轻人似乎更喜欢流行音乐，他们认为流行音乐很酷。无论发生什么，我都不会改变对古典音乐的热爱。我希望越来越多的人也会爱上它。
九年级英语全一册Unit1~14话题作文范文
Unit 10 You 're supposed to shake hands.

写作话题：文化差异与礼仪
文明礼貌从我做起，从现在做起，从点滴小事做起。请根据下面的提示和要求，以“When to Say Thank You”为题，写一篇短文。

提示：1. When should we say “thank you” at home?

2. When are we supposed to say “thank you” at school?

3. …
❤【范文】

When to Say Thank You

It's polite to say "thank you" when others help us or say something kind to us. For example, when Mom or Dad washes theclothes, cleans the room or cooks dinner for us, we should say "thank you" to them. At school, when someone lends us a pen orhands us something, it’ s nice to say "thank you" . lf a teacher says "well done” to encourage us, we’re supposed to say"thank you" . Whenever someone holds the door open for us, we should also say "thank you"

Be polite and always remember to say "thank you” !

❤【译文】
何时说谢谢

当别人帮助我们或对我们说些友善的话时，说一声“谢谢”是有礼貌的。例如，当妈妈或爸爸为我们洗衣服、打扫房间或做晚餐时，我们应该对他们说“谢谢”。在学校里，当有人借给我们笔或递给我们东西时，说一声“谢谢”是很好的。如果老师为了鼓励我们而说“做得好”，我们也应该说“谢谢”。每当有人为我们开门时，我们也应该说“谢谢”

要有礼貌，永远不要忘记说“谢谢”！
九年级英语全一册Unit1~14话题作文范文
Unit 11 Sad movies make me cry.

写作话题：情感与艺术影响
生活中有欢笑，有泪水，有感动，有遗憾，总有让我们记忆深刻的事情。请同学们写一篇120词左右的短文，叙述这段经历和当时的感受以及自己的收获。

要求：1. 注意时态；2. 用多种句式叙述内心感受。
❤【范文】

I will never forget the days when I moved to a new town.

We had to move because of my father's new job in another town. That made me sad and worried, and also made my goodfriends feel unhappy.

The day after we moved to a new house, my parents took me to my new school. l felt really upset. Mr. lin, my new headteacher, told me to introduce myself to the class, Speaking in front of my new classmates made me want to run away. However, thesmiles on their faces encouraged me, After that, l tried to make some new fiends., They took me to visit the museums and read inthe library in the free time. Thanks to their help, i got used to the life in the new place quickly.

From then on, l always tell myself that everything will be OK as long as we are brave enough.
❤【译文】
我永远不会忘记搬到新城镇的那段日子。

因为父亲在另一个城镇有了新工作，我们不得不搬家。这让我既难过又担心，也让我的好朋友们感到不开心。

搬进新家的第二天，父母带我去了新学校。我感到非常难过。我的新班主任林老师让我向全班做自我介绍，在全班同学面前发言让我很想逃离现场。然而，他们脸上的笑容给了我鼓励。在那之后，我试着结交了一些新朋友。他们带我去参观博物馆，在空闲时间带我去图书馆看书。多亏了他们的帮助，我很快就适应了新环境的生活。

从那时起，我总是告诉自己，只要我们足够勇敢，一切都会好起来的.
九年级英语全一册Unit1~14话题作文范文
Unit 12 Life is full of the unexpected.

写作话题：意外与应对
在你的记忆中有没有经历过那么一天，事情的发展完全出乎你的意料。请写一篇英语短文描述一下你那天的经历。

要求：

1. 必须包含所给要点，可适当发挥；

2. 语句通顺，意思连贯，语法正确，书写规范；

3. 词数100左右。
❤【范文】

Yesterday was my unluckiest day.l stayed up until 1:00 a.m. because of an NBA match. My alarm clock didn’t go off yesterdaymorning. When l got up, it was already 7:30 a.m. l hurried to the bus station, but the early bus had left. l had to run all the way tomy school. But just then, l found l was wearing the wrong shoes. They were diferent. But l had no time. When l got to school, lrealized that l had left my backpack at home. And at last l was punished by my teacher. l felt so bad that l didn’t want to sayanything.

❤【译文】
昨天是我最倒霉的一天。因为一场NBA比赛，我熬夜到凌晨1点。昨天早上我的闹钟没响。等我起床时，已经7点半了。我匆忙赶到公交车站，但早班车已经开走了。我不得不一路跑到学校。但就在那时，我发现我穿错了鞋子。鞋子不一样。但我没时间换。到学校后，我才发现我把背包忘在家里了。最后，我被老师惩罚了。我感到非常难过，不想说什么。
九年级英语全一册Unit1~14话题作文范文
Unit 13 We're trying to save the earth!

写作话题：环境保护与行动

假如你是王刚，上周日你们班在学校附近的公园里组织了一次环保活动。请你根据下面的提示，写一篇英语短文，简单描述这次活动，并谈谈你的感想。提示：

1. 清理废纸、塑料袋等废弃物；

2. 树立标牌，告诉游客要爱护花草树木；

3. 向游客宣传污染的危害以及保护环境的重要性。
❤【范文】

Our class ordanized an environmental protection activity in the park near our school last Sunday. We did lots of helpful thingsin the park, First, we collected the rubbish. such as waste paper and plastic bags. Second, we set up several boards to ask thetourists to take good care of the flowers and trees. finally, we gave a speech on the harm of pollution and the importance ofprotecting the environment.

I think it is everyone’s duty to protect the environment. lf we don’t take action now, we’ll have few comfortable places tostay in the future.

❤【译文】
上周日，我们班在学校附近的公园组织了一次环保活动。我们在公园里做了很多有益的事情。首先，我们收集了垃圾，比如废纸和塑料袋。其次，我们设立了几块板子，提醒游客爱护花草树木。最后，我们就污染的危害和保护环境的重要性发表了演讲。

我认为保护环境是每个人的责任。如果我们现在不采取行动，将来我们将很难找到舒适的地方居住。
九年级英语全一册Unit1~14话题作文范文
Unit 14 I remember meeting all of you in Grade 7.

写作话题：回忆与友谊
初中生活马上就要结束了，3年的初中生活一定给你留下了挥之不去的记忆。请你给大家讲一下最值得你回忆的故事，包括时间，人物，事情的经过和事后你的感想。

提示词语：four years, memories, one of, one day, think, happy, sorry.
❤【范文】

How times flies!have studiecfor three years.And lwill graduate from middle schooldaVsaMeager toshare my happiness and sadness with you.l had so many memories in four years’ life. One of them impressed me very much. l stillremember, when l began to learn English, l found it too dificult to learn English. No matter how hard l tried, l still couldn't do wellin it and almost gave up. As soon as my English teacher found my problem, she had a talk with me about how to learn English wellSince then, she has kept helping me. ittle by little, I’ve become interested in English and I’m good at it. l think l am so lucky tobecome one of her students.!’ve learned a lot from her. l wil try to help others when they are in trouble. l think it is a happy thingto help others.

❤【译文】
时光荏苒！我已经学习了三年。我即将从中学毕业，希望能与你们分享我的快乐和悲伤。在四年的生活中，我有着许多美好的回忆。其中有一件事给我留下了非常深刻的印象。我至今还记得，当我开始学习英语时，我发现它太难学了。无论我多么努力，都始终无法学好，甚至几乎要放弃。我的英语老师发现了我的问题后，立刻与我谈心，指导我如何学好英语。从那以后，她一直帮助我。渐渐地，我对英语产生了兴趣，并且擅长它。我觉得自己很幸运能成为她的学生。我从她那里学到了很多。当别人遇到困难时，我会尽力帮助他们。我觉得帮助别人是一件快乐的事情。
